
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2007. augusztus 07-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
   Honti Ildikó jegyzőkönyvvezető. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Révay István alpolgármester Úr külföldön 
tartózkodik, ezért nem tud részt venni a rendkívüli ülésen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bán 
János és Elekes Péter képviselő Urakat javasolta. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Falunap szervezése 

Előadó: polgármester 
 
2. Tanulók támogatása 

Előadó: PÜB elnöke 
 

3. Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Falunap szervezése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta 
a napirendi pont anyagát. A bizottság ülésén 6 fő jelen volt a testületből. A bizottsági ülésen is 
ismertetésre került a program, mely a következő: 14.30 órakor lenne a gyülekező az 
iskolában. Amennyiben meghívott vendégünk érkezik, úgy őt fogadni tudjuk. Kb. 14-15 fő 
meghívott vendégre számítunk. 15.00 órakor lenne a Himnusz, majd ezután Mariann egy 
rövid köszöntőt mond, megnyitja a rendezvényt. Ezután lép fel az ózdi Néptánc Egyesület, 
mely műsor 25-30 perces lesz. Ennek ára 45.000,-Ft. Ezután következik 15.30 órakor az én 
köszöntőm, majd ifj. Varga Albert versel, és ekkor kerül sor a kenyérszentelésre is. Ezzel a 
hivatalos rész, úgymond véget is ér, és ezután lép fel a kissikátori kisfiú akit Péter ajánlott. 
16.00 órától a Terc Együttes modern slágereket ad elő 45 percben, mely 30.000,-Ft-ba kerül. 
16.45 órakor lépnek fel a héti mazsorettek, valamint ezután következnek a mi iskolásaink. 
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17.00 órától a Triasz Varietasz szórakoztató műsor következik 1,5 órában. Ennek ára 75.000,-
Ft. 18.30 órakor kerül sor a tombolára. A vendéglátási bónok -  úgy gondoljuk - 17.00 órától 
kerülnek osztásra, és 19.30 órára a vendéglátás befejeződik. 19.30 órától játszik a Kék Sirály 
együttes, közben 21.00 órakor lesz a Tűzijáték. A Kék Sirály együttes 50.000,-Ft-ért lép fel. A 
fellépési díjak összértéke 200.000,-Ft. A tűzijáték 210.000,-Ft + ÁFA-ba kerül. A fellépő 
gyermekeknek reprezentatív költségként mintegy 7.000,-Ft-ot kalkuláltunk. Amennyiben a 
fellépők közül fogyasztanak valamit, úgy azt mi, mint rendezők felíratjuk Évánál. 
 
Elekes Péter: A kissikátori kisfiú, nevezetesen Moldován László népdalt énekel, nem lenne 
célszerűbb  néptánchoz tenni? Azt mondjam, hogy 15.00-16.00 óra között kerül sorra? 
 
Hajdu Gábor: Inkább azt, hogy 16.00 óra előtt lép majd fel. 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén a vendéglátásra a 600,-Ft-ba kerülő hurka, kolbász, 
mustár, kenyér, sör, vagy üdítő menüre esett a választás, melyből 600 adagot rendelünk, a 
meghívott vendégek részére pedig az 1.150,-Ft-os házi disznótoros (hurka, kolbász, pecsenye, 
burgonya, párolt káposzta) került kiválasztásra az ajánlatból, ebből körülbelül 30 adagot 
rendelünk. A megrendelt 600 db és 30 db adagot kifizetjük, és Éva úgy készül, hogy 
amennyiben többre lenne szükség, úgy nem maradunk majd szégyenben, azt viszont csak 
akkor fizetjük, amennyiben fogyasztásra kerül sor belőle, a megrendelten felül. A belső 
italfogyasztást is Éva írni fogja. Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Tóth Csabáné: Egyetértek a javaslattal. A Szociális és Kulturális Bizottság ülésén felmerült, 
hogy Elekes Péter képviselő Úr vállalná, hogy kötetlen programként a játszókertben 
úgynevezett fekvenyomó versenyt szervezne, valamint a gyermekeknek gyöngyfűzést, 
hajtogatást szerveznénk. Ez a kötelező programokat nem fogja zavarni. Ennek anyagi költsége 
annyi lenne, hogy az apró díjakat, mint pl. pezsgő, csokoládé, meg kellene vásárolni. 
 
Hajdu Gábor: A jövő héten megyünk a Metro Áruházba Miskolcra a tombola díjakat is 
megvásárolni. Jövő hét csütörtökig kellene összeírni, hogy mennyi kellene és miből,  így azt 
is meg tudjuk vásárolni. 110-120 ezer forint értékben gondoltunk tombolát, és 100,-Ft-ért 
áruljuk. 
 
Elekes Péter: Mi díjként csak jelképes apróságot gondoltunk. 3 kategóriába gondoltam 
indítani a programot.  
 
Hajdu Gábor: Kérem, hogy addig gondoljátok végig, hogy mire van szükség. Mariannak 
mondtam, hogy a vásáros ismerőseinek szóljon, nyugodtan jöhetnek és kipakolhatnak. Ezzel 
is színesítik majd a környezetet.  
 
Ujváry Ferenc: A tavalyi évben úgy emlékszem, hogy 200,-Ft-ba került a tombola. 
Javasolnám, hogy az idén is 200,-Ft-ért kerüljön árusításra. 
 
Hajdu Gábor: Egyetértek a javaslattal. A tombola 200,-Ft-ért kerül majd árusításra. Értékes 
díjak lesznek, a fődíj egy 70 cm képátmérőjű TV lesz, és a többi ajándék is értékes műszaki 
cikk, szép ajándékok lesznek.  
 
Bán János: Én is azzal értek egyet, hogy 200,-Ft legyen a tombola.  
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Virág Imréné: A meghívóra rá lehetne írni, hogy 200,-Ft-ba kerül a tombola, és egy néhány 
díjat is meg lehetne említeni.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

65/2007. (VIII.07.) számú határozat 
 

Tárgy: Falunap szervezése
 
  Képviselő-testület 2007. augusztus 19-én Falunapot szervez. A Falunap  

programját az ismertetetteknek megfelelően elfogadja. A program során a  
lakosság részére hurka, kolbász, mustár, kenyér menüt, valamint üdítőt biztosít  
felszolgálással (600 adag, 600,-Ft/adag egységáron). A programok fedezete a  
jelenlegi költségvetésen belül biztosítható. 
Utasítja a polgármestert a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 

 
Határidő: folyamatos és augusztus 19. 
Felelős: polgármester 

 
2. napirendi pont: Tanulók támogatása 
 
Hajdu Gábor: A napirendi pontot mindkét bizottságunk megtárgyalta. Kérem a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság Elnökét ismertesse a bizottság javaslatát. Egyben javaslom a bizottság 
javaslatát elfogadásra. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Tóth Csabáné: A Szociális és Kulturális Bizottság is tárgyalta a napirendet. A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság javaslatával egyetértünk. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

66/2007. (VIII.07.) számú határozat 
 

Tárgy: Tanulók támogatása
 
  Képviselő-testület alanyi jogon 3.000,-Ft/fő beiskolázási támogatást nyújt a  

bánrévei állandó lakosú, bánrévei általános iskolába járó, ingyenes tankönyv  
juttatásban nem részesülők részére, valamint a bánrévei állandó lakosú, de  
speciális általános iskolában tanuló, ingyenes tankönyv juttatásban nem  
részesülők részére. 
Képviselő-testület alanyi jogon 5.000,-Ft beiskolázási támogatást nyújt a  
közép- és felsőfokú oktatási intézményekben nappali tagozaton tanuló, első  
diplomát szerző, ingyenes tankönyv juttatásban nem részesülők (kivéve a  
Bursa támogatottak, illetve az Arany János tehetséggondozó) részére. 
A támogatáshoz csatolni kell az iskolalátogatási bizonyítványt.  
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A támogatás fedezete a lakossági juttatás. 
Határidő: szeptember 30. 
Felelős: jegyző 

 
Hajdu Gábor polgármester bejelentetette, hogy a következő rendes testületi ülésünk 
előreláthatólag augusztus 29-én kerül megtartásra. 
 
Naszádi Ferenc: A járda rendbetétele hogy áll? 
 
Hajdu Gábor: Folyamatosan csinálják az egész településen. Ki van adva az embereknek, 
jelenleg a Tompa úton járnak, de valóban minél hamarabb rendbe kell tenni azt a 
járdaszakaszt a Pást útnál. 
 
Elekes Péter: A Móricz utat is előre lehet venni. 
 
Hajdu Gábor: A problémát az jelenti, hogy az erre fordítható keret elfogyott. Előre szólok, 
hogy a költségvetéskor ezen a területen lesz túllépés. A járdalapokat is vernünk kellett, de az 
egész településen folyamatosan végezzük a munkát.  
 
Bán János: A József Attila utcánál a település üdvözlő tábláját nem lehetne-e egy kicsit arrébb 
tenni. Jelezték felém, hogy amikor jön a busz, takarja a buszmegállóban állókat és sokszor 
nem veszik észre a sofőrök, hogy felszálló lenne.  
 
Hajdu Gábor: Ez a Volán problémája. Jelezni fogjuk feléjük ezt a dolgot. A sofőrnek kötelező 
megállnia minden esetben, az bele van kalkulálva a menetidőbe. A táblát nem tartanám 
szerencsésnek arrébb tenni. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József       Garaj Dániel jegyző    
     polgármester             távollétében          
 

       Honti Ildikó 
 jegyzőkönyvvezető 

 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
             Bán János                            Elekes Péter 
              képviselő                                                                  képviselő 
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